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Desembarcament reial
Els Reis Mags arriben aquest dijous al Pont del Petroli

Arribada dels Reis, el passat any
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Des de 1965, any de la seva fundació, l’Ins-
titut Guttmann s’ha convertit en un espai 
d’esperança i renaixement; en l’inici d’una 
nova vida per a moltes persones. Cada any, 
milers de pacients amb lesions medul·lars o 
cerebrals són atesos al centre i la majoria tro-
ben en l’esport una via per a combatre la seva 
discapacitat. L’Institut Guttmann va néixer 
amb un club esportiu integrat, estructura que 
ara s’ha actualitzat seguint un nou esquema. 
A l’hospital s’hi continua fent esport de tota 
mena, tot i que més encarat cap a la iniciació. 
L’antic club ha passat ara a ‘dividir’ la seva 
essència en múltiples entitats externes que 
col·laboren amb l’Institut donant cabuda als 
seus pacients.
El doctor Josep Medina, cap de l’Àrea de Re-
habilitació Funcional a Guttmann, ens obre 

L’Institut Guttmann, o 
com tornar a la vida a 
través de l’esport
Visitem la institució per veure com es treballa perquè 
els pacients comencin a fer esport adaptat

les portes de l’hospital per mostrar-nos com 
s’ajuda els pacients a passar d’una situació 
d’extrema dificultat a poder mirar cap al futur 
amb més optimisme. 
“En l’època de la fundació del centre, el club 
esportiu era una eina molt útil perquè perme-
tia als pacients sortir de l’hospital. Cal tenir 
en compte que als anys seixanta la mitjana 
d’ingrés no era de mesos, sinó de dos o tres 
anys”, relata el doctor Medina. 
Mentre dura la conversa, pacients amb ca-
pacitats, lesions i edats diverses comencen 
a omplir una de les sales de l’Àrea de Reha-
bilitació Funcional. N’hi ha molts i tots ells 
arriben disposats a treballar. 

Oferta multidisciplinar 
A l’Institut Guttmann, qualsevol persona afec-

Rehabilitació física i psicològica
Potenciar les activitats de la vida diària és una de les claus

Tal com comenta el doctor Medina, tot pa-
cient que ingressa a l’Institut Guttmann pot 
començar a fer rehabilitació “24 hores després 
d’arribar”. “En un inici no es fan exercicis d’al-
ta intensitat, però busquem activar el seu or-
ganisme perquè pugui fer el màxim de coses 
possibles”, valora. A banda de ser llicenciat en 
Fisioteràpia, Medina és Doctor en Psicologia, 
ciència clau dins de l’Àrea de Rehabilitació de 
l’Institut. “Psicològicament no només s’ha de 
tenir cura del pacient; també de la família. Una 
lesió d’aquest tipus implica grans canvis. Dins 
de l’hospital s’estableix una zona de protecció 

del pacient, però quan surt al carrer es torna a 
topar amb la realitat. Nosaltres busquem evitar 
aquest xoc traumàtic”, comenta. Tornant a la 
rehabilitació física, a Guttmann es treballa “en 
dos grans blocs d’exercicis”. D’una banda, “la 
potenciació muscular”; de l’altra “les activitats 
de la vida diària”. “La potenciació muscu-
lar se centra sobretot en zones no afectades. 
Després, sempre s’intenten trobar grups mus-
culars en zones afectades que també puguin 
donar rendiment. Això pot passar en casos de 
lesions incompletes o en certes lesions cere-
brals”, afegeix el doctor Josep Medina. Cal 

destacar que, en funció de si la lesió a tractar 
és medul·lar o cerebral, la introducció dels pa-
cients en el món de l’esport pot canviar. En les 
afectacions medul·lars, les proves de diagnòs-
tic com les ressonàncies permeten detectar 
amb molta exactitud “quins grups musculars 
hi ha afectats”. El cervell, per contra, compta 
“amb una capacitat plàstica que deixa més 
espai per a les sorpreses”. En aquests casos, 
al llarg del procés de rehabilitació és possible 
“trobar coses que no esperaves i que aportin 
al pacient un rendiment superior en la seva 
independència”.

Imatges d’activitats realitzades per l’Institut Guttmann, cedides pel propi centre
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Tant pels treballadors del centre com 
pels seus usuaris, l’ambient de coopera-
ció que es respira dins de l’Institut Gutt-
mann suposa un impuls d’energia per a 
tothom.“Creem un gran vincle d’amistat 
amb els pacients. Com diu el lema de 
l’hospital, aquí s’ajuda a començar no-
ves vides. Viure aquest moment al costat 
d’una persona és dur, però t’uneix molt. 
Anem a tot arreu amb els pacients”, 
reconeix Jordi Finestres, mestre d’edu-
cació física de l’hospital. “Pels mestres 
d’educació física, el moment més crític 
és veure que aquella persona no tornarà 
a caminar. El més bonic és acompanyar 
el pacient fins a sobrepassar això i acon-
seguir que lluiti per tornar a tenir objec-
tius. Per mi, tots ells són com Messi o 
Ronaldo”, explica a continuació. Per Jo-
sep Medina, veure que un pacient que ha 
passat per l’hospital ha arribat a competir 
a nivell paralímpic “suposa un honor”. El 
més important, però, “és saber que la 
feina que fem ha millorat la vida de molts 
esportistes anònims”.

Treballadors 
i usuaris, una 
família unida

tada per una discapacitat té a la seva dispo-
sició una llarga llista d’activitats esportives 
a realitzar. El bàsquet, primer esport que es 
va practicar dins de l’hospital, demostraria 
l’enorme valor que pot tenir l’exercici en la 
rehabilitació física i emocional dels pacients. 
“Primer es va començar amb el bàsquet i des-
prés es va ampliar la bateria d’esports. L’atle-
tisme, la natació, el tennis, l’handbol… Són 
pràctiques que s’han anat incorporant. Amb el 
pas del temps, els esportistes es van ‘profes-
sionalitzar’ i l’hospital va entendre que també 
calia potenciar algunes activitats més socials, 
d’oci i desvinculades de la vida hospitalària”, 
exposa Josep Madina. 
És en aquest punt quan el centre opta per 
mantenir i seguir impulsant la iniciació espor-
tiva de múltiples disciplines alhora que arriba 

a acords amb clubs externs per anar-hi deri-
vant els pacients. Entitats com el FC Barce-
lona, el Club Atlètic Nou Barris, el Barcelona 
Tennis Olímpic i el Club Esportiu Sant Rafael 
tenen les seves portes ben obertes per acollir 
els pacients que surten de l’Institut Guttmann 
amb ganes de continuar fent esport. Jordi 
Finestres és un dels tres mestres d’educació 
física que cada dia treballa a la pista polies-
portiva que hi ha dins de l’hospital. Al costat 
dels seus companys, ell coordina diferents 
activitats per “potenciar la força i la resistèn-
cia”, les quals sempre estan adaptades “als 
matisos diferencials que pot generar el dèfi-
cit cognitiu que presenten certs pacients”. A 
més, cada quatre setmanes aproximadament, 
el centre organitza “sortides estacionals” per-
què les persones que estan seguint un procés 
de rehabilitació puguin “esquiar, anar amb 
caiac, gaudir de la muntanya o fer vela”.
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El consell plega al març i vol tancar tres operacions que garantirien el futur del club

Molta més gent de l’habitual acu-
diria a la crida feta pel consell 
d’administració del Joventut SAD 
per a la celebració de la junta d’ac-
cionistes anual. Sobre la taula hi 
havia múltiples qüestions decisi-
ves; la més important, la viabili-

tat econòmica de la institució. El 
resum del consell és ben senzill: 
si es compleixen un conjunt de 
condicions i acords verbals amb 
diferents actors, el Divina Seguros 
Joventut tirarà endavant; en cas 
contrari, al març es procedirà a la 

Villacampa anuncia un pla estratègic 
per evitar la liquidació del Divina Joventut

Les claus del futur de la Penya / B.López 

EL DIVINA SEGUROS COMPLETA L’OPERACIÓ AMB 
MERCADONA ALS TERRENYS DE POMAR

Tot i que la situació econòmica 
del Club Joventut SAD continua 
sent delicada, a l’espera de con-
cretar-se el pla estratègic anun-
ciat pel consell d’administració, 
l’entitat verd-i-negra ha pogut 
per fi desencallar l’operació de 
venda dels terrenys de Pomar a 
Mercadona. En conseqüència, la 
Penya tanca el 2016 rebent uns 
ingressos extraordinaris d’uns 3 
milions d’euros, injecció decisiva 
perquè el projecte de la institució 

tingui viabilitat en el futur. Se-
gons va revelar Jordi Villacampa 
durant el consell d’accionistes de 
finals de desembre, una part dels 
diners ingressats amb l’operació 
del supermercat han anat a parar 
a Hisenda (en total 490.000 eu-
ros). D’aquesta manera, el Divina 
Joventut tanca un capítol negre 
en la seva història econòmica i 
que ha comportat conseqüències 
negatives en forma de multes i 
recàrrecs. 

liquidació. Al llarg de la celebra-
ció de la sessió, Jordi Villacampa 
anunciaria davant l’accionariat el 
“reconveni” que ha aconseguit 
la Penya amb els seus creditors. 
“Hem acordat una reconsideració 
del pla de pagament”, apuntava 
el dirigent verd-i-negre. El més 
important, però, arribaria a con-
tinuació. Després de completar 
l’operació del Mercadona, el Di-
vina Seguros Joventut segueix te-
nint un deute amb Hisenda elevat, 
concretament de 2.7 milions d’eu-
ros. Aquesta xifra es podria pagar 
al llarg dels pròxims vuit anys i 
posant com a garantia part del 
mig milió i escaig que la Penya 
rep en concepte de drets de televi-
sió cada temporada. L’operació és 
un dels acords verbals que Jordi 
Villacampa va anunciar que té el 
Joventut i que s’ha de signar amb 
l’Agència Tributària mitjançant la 

formula “d’acord singular”. L’altre 
acord verbal que també s’ha de 
concretar és amb Bankia, entitat 
financera on la Penya hi té els ac-
tius i els passius. La tercera pota 
del pla que ha de garantir la viabi-
litat del Divina Seguros i l’arriba-

da d’un nou president recau en la 
tresoreria. El club necessita tenir 
‘calaix’ i és aquí on hi entren els 
actius que l’entitat encara disposa 
en forma de terrenys a Canyet i a 
Mas Ram. “Si tot es compleix, hi 
ha futur”, deixava clar Villacampa.

Melià encapçala el grup que construirà 
i gestionarà el futur hotel del Port
L’únic consorci d’empreses que s’ha presentat ofereix 9 milions d’euros

La mesa de contractació del 
concurs de l’hotel del Port va 
finalitzar el 23 de desembre la 
seva valoració de l’oferta presen-
tada per un únic grup, aglutinat 
per l’empresa Tourism Business 
Builders, SL,  al concurs de dret 
de superfície de la parcel·la hote-
lera del Port de Badalona. El con-
sorci format pel grup Melià Hotel 
International, la constructora  
ACSA-Sorigué, l’equip d’arqui-
tectura Jordi Marcé Arquitectes 
i BAC Engineering Consultancy 
Group, ha obtingut una puntuació 
de 89,5 punts sobre un total de 
100, suma de les puntuacions de 
les valoracions de les propostes 
tècniques i econòmiques, d’acord 
amb el barem inclòs en el plec de 
condicions.
Amb aquesta resolució, la mesa 
elevarà al Consell d’Administra-
ció  de Marina de Badalona la 

Als pavellons de Casagemes, La Plana i P. Catalans

Reparades les pistes 
de diferents poliesportius

El passat divendres van finalitzar, 
d’acord amb el calendari previst, 
les obres de restauració, reposició 
i pintat del parquet dels pavellons 
de Casagemes, La Plana i Països 
Catalans. En concret, s’ha polit i 
rebaixat el paviment de parquet, 
s’han aplicat tres capes de vernís, 
s’ha fet una reposició del sòcol i 
s’han substituït i reparat les zones 
més deteriorades.  El cost total de 
les obres ha estat de 56.593,52€.

Un motorista de 28 anys va 
morir el passat cap de setma-
na després d’un accident de 
trànsit al lateral de la B-20. El 
conductor va perdre la vida des-
prés de topar contra un turisme 
poc abans de les sis de la tarda 
a la cruïlla entre les avingudes 
de Llenguadoc i Pomar. El seu 
acompanyant, de 22 anys, va re-
sultar ferit greu.
Al turisme hi viatjaven dues do-

nes, de 72 i 38 anys, que van 
resultar ferides lleus amb contu-
sions i van patir un atac de ner-
vis. El motorista ferit greu va ser 
traslladat a l’Hospital Germans 
Trias i Pujol i les dues dones del 
turisme a l’Hospital Municipal 
de Badalona. En aquest sinis-
tre hi van treballar dos vehicles 
dels Bombers i tres unitats del 
Sistema d’Emergències Mèdi-
ques. 

Mor un motorista 
després de xocar 
contra un cotxe

UN HOTEL DE 4 ESTRELLES I 184 HABITACIONS

Pel que fa a les característiques 
arquitectòniques i funcionals de la 
proposta presentada, es tractaria 
d’un hotel “Innside by Meliá”, de 
4 estrelles, de planta baixa i quin-
ze plantes pis i 184 habituacions 
de diferents tipologies. Hotel urbà, 
de disseny, per a estances urba-
nes de feina  i de negocis. D’entre 
les característiques, destacar que 
la planta baixa està dissenyada 

per obrir-se a l’espai de centralitat 
que és el passeig marítim,  i que 
s’accedeix al hall a la quarta plan-
ta. El calendari d’obres seria de 
24 mesos de construcció, un cop 
aprovat el projecte i obtinguda 
la llicència d’obres –tràmits que 
podrien durar de 8 a 10 mesos-. 
De manera que l’hotel seria una 
realitat al llarg del segon semestre 
del 2019.

seva proposta, ja que és el Con-
sell d’Administració l’òrgan adju-
dicador. La previsió és que es re-
uneixi  a finals de gener. El sobre 
A, l’administratiu, es va obrir el 
15 de desembre a les 10.00h; el 
sobre B, el que conté els aspec-

tes tècnics es va obrir ahir, dijous 
22 de desembre a les 10.00h, 
i el sobre C, l’oferta econòmi-
ca, s’ha obert avui a les 10.30h. 
Aquest sobre conté una oferta de 
9MEUR, superior al mínim de 8,4  
amb què partia la subhasta. 

Imatges virtuals del projecte / Marina Badalona
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Sant Adrià atura l’abocament i neteja el seu tram

Sant Adrià de Besòs va començar fa 
quasi un mes la neteja del marge de 
les vies del tren, entre Marina l’es-
tació de Renfe, per poder construir 
ara un mur de dos metres que eviti 
els abocaments incívics. Des de lla-
vors, no han aparegut més residus; 
com a mínim, al cantó adrianenc. Els 

Temor a l’augment de residus 
a les vies de la Mora

veïns de la Mora, en canvi, el primer 
barri a tocar amb Sant Adrià, sí han 
vist augmentar els abocaments. La 
plataforma dels veïns de la Mora 
assegura que des que Sant Adrià 
va començar a netejar el seu tram, 
a la part badalonina s’ha notat un 
repunt. La plataforma veïnal reclama 

mesures per evitar que la degradació 
augmenti. Expliquen que hi ha molts 
trams sense tanca des de fa temps, i 
que és en aquests punts on qualse-
vol pot abocar runes i escombraries. 
Lamenten que es tracta d’un proble-
ma de sanitat i d’imatge que conti-
nua empitjorant. El col·lectiu del ba-
rri qüestiona que l’Ajuntament, com 
Sant Adrià, no hagi negociat la neteja 
amb Adif ni emprendre mesures per 
evitar que la brutícia proliferi. Sant 
Adrià va iniciar la neteja del tram de 
vies del seu terme municipal fa prop 
d’un mes, amb una inversió de quasi 
50.000 euros. En un parell de me-
sos, un mur de dos metres finançat 
per Adif impedirà que s’aboquin més 
residus. Badalona, de moment, no 
ha anunciat cap acord similar. Fonts 
municipals, això sí, van confirmar 
fa setmanes que s’estava negociant 
amb l’empresa d’infraestructures fe-
rroviàries.

Llefià va viure la seva jornada 
de fortuna la setmana passada, 
després de conèixer que l’Euro-
millones havia deixat a una ad-
ministració del barri més de 25 
milions d’euros. L’afortunat va fer 
la validació de la seva butlleta a 
l’estanc situat a l’avinguda Doctor 
Bassols. El propietari de l’admi-
nistració, amb més de 30 anys 
al mateix local en la cantonada 
amb el carrer d’Amèrica, creu que 
es tracta d’una persona del barri, 
i, pel tipus d’aposta, d’avançada 
edat. El veí o veïna afortunada va 

realitzar una aposta senzilla de 5 
euros, gràcies a la qual s’embu-
txacarà uns 20 milions, un cop 
restats els impostos d’Hisenda. 
Es tracta del primer gran premi 
de l’administració badalonina, 
després d’un de més de 200.000 
euros, fa alguns anys. El propie-
tari afirma que repartir aquests 25 
milions serviran per donar nom a 
l’administració i que acostuma a 
provocar un efecte crida. Es tracta 
de la cinquena quantitat més gran 
repartida en loteries a Catalunya, 
segons han explicat des del local.

L’Euromillones 
deixa 25 milions 
d’euros a Llefià

La xifra total de delictes ha pujat un 1%

Descens de la majoria de robatoris 
amb força i intimidació. Aquesta va 
ser una de les conclusions despre-
ses a la Junta Local de Seguretat 
es va reunir per segon cop el 2016 
i analitzà les xifres delinqüencials 
abans d’acabar l’any. La xifra de 
robatoris amb força a establiments 
ha baixat un 22,6%; les entrades 
a empreses, en un 41,4%, i altres 
tipus de robatoris amb força, en un 
20,2%. Per contra, han augmentat 
els robatoris amb força en l’interior 

Descens dels robatoris a 
empreses i establiments

de vehicles en un 14,7%. Els per-
centatges de robatoris amb força 
en domicilis es mantenen sense 
variacions. La xifra global de dades 
delinqüencials ha incrementat en un 
1,1%. 
Els robatoris amb violència i inti-
midació s’han reduït en global un 
3,9%, amb un descens en els ro-
batoris en l’espai públic del 2,3%, 
i en establiments, del 23,1%. La 
xifra que ha pujat és la de robatoris 
per estrebada amb un augment del 
4,4%. Els delictes contra l’ordre 
públic han baixat un 19,5%, mentre 
que els fets contra les persones han 
incrementat un 2,3%.
El govern ha destacat la tasca po-
licial preventiva de la Unitat de Se-
guretat Ciutadana i dels serveis de 
proximitat com a elements claus en 
el descens de les xifres relacionades 
amb els robatoris amb força. També 
ha subratllat els contactes i xerrades 

de l’Oficina de Relacions amb la Co-
munitat dels Mossos de Badalona.
 
Increment del control de con-
sum de drogues a la via pública 
i del trànsit
Els relatius al trànsit han pujat un 
23,3%, motivat per l’augment dels 
controls de pas a vies urbanes i 
punts d’accés al municipi.  El mateix 
ocorre amb els delictes contra la 
salut púbica, que han augmentat un 
25% a causa de la seva detecció grà-
cies al patrullatge intensiu i específic 
en prevenció del consum i venda de 
substàncies estupefaents. Molt lligat 
a aquest fet, es troba l’increment de 
fins a un 42,1% de les denúncies 
administraves, la major part per 
consum i tinença de drogues. Les 
detencions han pujat un 0,2% i els 
incidents que són comunicats al 112 
amb activació de patrulla policial 
també han crescut un 3,9%.

Els Mossos d’Esquadra van tancar 
fa uns dies un punt de venda de 
cocaïna al barri de Sant Roc de 
Badalona. Van detenir cinc per-
sones, quatre homes i una dona, 
i es van intervenir prop de 80 
grams de cocaïna preparada per 
a la venda, a cinc habitatges, dos 
a Badalona i tres als districtes de 
Sants-Montjuïc i Nou Barris de la 
ciutat de Barcelona. En concret, 
239 dosis les quals es trobaven 
amagades en globus presumi-
blement per desfer-se de la dro-

ga més fàcilment. També es van 
intervenir prop de 17.000 euros 
en efectiu i aparells d’electròni-
ca que podrien estar relacionats 
amb delictes de receptació i que 
alguns compradors de droga fa-
rien servir com a moneda de canvi 
en la compra de substàncies. Els 
venedors col·laboraven amb dos 
veïns de nacionalitat espanyola de 
diferents pisos del mateix portal, 
un dels quals realitzava tasques de 
vigilància i l’altre utilitzava el seu 
domicili com a magatzem.

Desarticulat un grup 
que passava cocaïna 
amagada en globus

Junta de seguretat / Ajuntament
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Qüestió d’expectatives
Badalona viu aquest dijous una de les tardes i nits 
més màgiques de l’any. O la més màgica, probable-
ment, per als més petits de la ciutat. I també per als 
més grans, als quals se’ns contagia aquesta il·lusió i 
alegria per l’arribada dels Reis Mags. L’any passat, la 
cavalcada i algunes novetats com la direcció artística 
o deixar els caramels per a les darreres carrosses, 
amb l’objectiu que tothom pogués gaudir de la res-
ta de l’espectacle, van deixar molt bones opinions. 
També de dolentes, evidentment; mai plou a gust 
de tothom. Però la sensació final d’un Nadal que va 
semblar tenir més detractors que seguidors va ser 
bona. La cavalcada, l’arribada al Pont del Petroli, la 
temàtica va ser un bon colofó, i enguany les expecta-
tives són bones. L’espectacle haurà d’estar a l’alçada, 

i, en principi, l’augment de pressupost fa pensar que l’acte 
més multitudinari de l’any a Badalona no fallarà. Avui ho 
sabrem.
Expectatives més aviat incertes són les que envolten ara 
la situació del Divina Seguros Joventut. Dues setmanes 
de Nadal convulses al club, que ha fet pública la seva si-
tuació (o part de la seva situació). Esportivament i econò-
mica, l’entitat més emblemàtica de la ciutat no passa pel 
seu millor moment, ans al contrari. La Penya requereix a 
dia d’avui de l’ajuda de tothom per poder sortir d’aquesta 
conjuntura. Es torna a obrir el debat de fins a quin punt el 
Joventut ha de comptar amb la col·laboració pública de 
l’Ajuntament per continuar subsistint. Al cantó contrari, 
aquells que enalteixen la icònica i mediàtica imatge de Ba-
dalona que transmet el club arreu d’Espanya. De moment, 

EDITORIAL

expectatives incertes.
Una mica millor comencen a ser les de Guàrdia Urbana, 
després de dos anys de govern. Els sindicats portaven 
mesos reclamant i realitzant accions de protesta. Per fi, 
tot i que amb retard, el cos ha rebut les noves armilles 
antibales interiors, quelcom essencial per a la seguretat 
dels agents. Mentrestant, sindicats i govern continuen 
negociant la reestructuració del cos, que havia de ser 
una realitat aquest mes de gener. Són molt pocs els ele-
ments que separen l’acord, però de moment no sembla 
que les postures s’apropin. En qualsevol cas, la rees-
tructuració assegurarà més efectius al carrer, entre d’al-
tres canvis. Bones expectatives que s’hauran de complir 
i veure reflectides en el dia a dia, la primera del 2017 
tancar el conveni d’ús de l’estadi municipal de futbol.

Escombraries i credibilitat

Propòsits d’any nou

Una forma de constatar l’impacte de la crisi 
és comprovar com ha costat omplir cada 
cop més els contenidors d’escombraries. A 
Badalona, es van recollir un 22% menys 
de residus el 2014 respecte el 2005. Van 
ser 82.700 tones les que van processar fa 
poc més de dos anys, per 106.200 tones 
una dècada enrera, segons la Memòria del 
departament de neteja urbana de l’Ajunta-

Badalona encara el 2017 amb la motxilla 
carregada de propòsits pendents. El futur 
centre ocupacional de Badalona Capaç 
està més encallat que mai i les posicions 
enrocades en algunes files semblen inal-
terables. Mentre al ple es juga a l’aritmèti-
ca política, els usuaris continuen esperant 

ment.
És una diferència de 23.000 tones que pro-
va que a més atur i menys diners en movi-
ment, menys es llença als contenidors, so-
bretot als de resta (els de les escombraries 
corrents, per entendre’ns) i paper, com tam-
bé voluminosos. Cada badaloní va generar 
359 quilos de deixalles el 2014; nou any 
abans, cada ciutadà en produïa 447 quilos.
Tot això ve al cas del presumpte frau del 
qual el govern acusa l’empresa FCC per la 
facturació de la neteja viària i la recollida 
de residus. Més enllà de si Fiscalia aca-
ba donant versemblança als 12,8 milions 
d’euros suposadament defraudats que 
diu l’auditoria encarregada pel govern o 
l’arxiva sense més (cosa que afectaria la 
credibilitat del tripartit municipal), hi ha 

un any més un projecte que, paradoxal-
ment, tothom veu necessari.
La reforma de la Guàrdia Urbana, una de 
les prioritats de mandat de l’actual govern 
municipal, avança al ralentí. Després de 
suprimir la unitat Omega –els ‘homes de 
Harrelson’ d’Albiol–, ha passat ben poca 
cosa. Setmanes enrere es va posar en 
marxa una unitat mòbil d’atenció ciutada-
na –una furgoneta– per apropar el servei 
al ciutadà, però queda encara pendent la 
supressió de la comissaria de Sant Roc 
i la posada en pràctica del nou règim de 
torns, horaris i incentius salarials del cos.
La ciutat, d’altra banda, tampoc té masses 

mancances i despeses al servei que no 
s’haurien de permetre.
No s’entèn que l’Ajuntament hagi pagat a 
FCC per vehicles “que han quedat sense 
ús a principi del contracte i que es continuï 
abonant tot i que no es fan servir”. La cita 
no és d’un auditor militant de la CUP, sinó 
d’un informe del Consistori de maig de 
2015, al finalitzar el mandat de l’exalcalde 
Albiol. El signen un cap de departament, un 
cap de servei i l’empresa externa que fisca-
litza FCC. Parla de “baldejadores, escom-
bradores, vehicles elèctrics, fregadores, 
etcètera”, sufragats sense fer-ne ús.
L’estudi detecta que el servei de recollida de 
residus està “sobredimensionat”, no ajus-
tat al descens de producció de deixalles ni 
al desplegament de recollides selectives, 

certeses sobre si FCC els ha estafat o no 
els 12,8 MEUR que una auditoria interna 
identifica com a diners defraudat en el 
servei de neteja i recollida d’escombra-
ries. Després que l’Ajuntament aprofités 
el rebuf mediàtic de la veïna Barcelona, 
res més se n’ha sabut d’aquest cas. S’ha 
traslladat l’auditoria a Fiscalia? I, si s’ha 
fet, s’ha acceptat a tràmit obrir una inves-
tigació?
I a nivell polític, Farà Albiol el seu ‘pas al 
costat’ a Badalona per preparar un altre 
candidat per al 2019? O es reafirmarà de 
manera definitiva en la seva voluntat de 
quedar-se a Badalona? Prepararà el PSC 

cosa que provoca un sobrecost de mig 
milió d’euros anual. A banda, FCC hauria 
recaigut en un “incompliment manifest de 
contracte” al no estendre sistemes de con-
trol i l’Ajuntament hauria assumit una des-
pesa en seguretat a la deixalleria que, pels 
tècnics, no li pertocava.
Fiscalia decidirà si observa o no indicis de 
delicte en suposats pagaments de més en 
un servei que, per se, costa uns 22 milions 
d’euros per any, però el govern Sabater no 
pot eludir que és responsable d’evitar allò 
que els tècnics (i no només un auditor afí) 
li han avisat. Per ser creïble, el govern ha 
de substituir la crítica partidista per fets 
que estrenyin el zel en la gestió de diners 
públics. Per exemple, reforçant l’equip 
d’inspectors, tan escurat ara com en temps 
del PP.

algun nou moviment després d’intentar, 
sense èxit, jugar la carta de l’enquesta 
ciutadana o l’estirabot després del 12-O 
per amenaçar amb una possible moció de 
censura?
I quin serà el rumb del govern munici-
pal? ERC s’ha distanciat dels socis en 
el conflicte de Badalona Capaç, mentre 
ICV-EUiA no va voler sortir a la foto del 
polèmic 12-O. S’evidenciaran encara més 
les diferències o se sabran reconduir per 
afrontar amb garanties la segona meitat de 
mandat?
També hi haurà qui deixarà de fumar o 
s’apuntarà al gimnàs. Feliç 2017

Jordi Ribalaygue
Periodista de El Mundo

Jordi Pujolar
Periodista de l’ACN

L’esperada comanda arriba a Badalona

El passat divendres va arribar 
a Badalona la comanda de 80 
armilles antibales que els sindi-
cats del cos porten anys recla-
mant i que han estat objecte de 
reivindicació durant els darrers 

Arriben les noves armilles 
antibales a Guàrdia Urbana

mesos. La comanda ha suposat 
una inversió per part de l’Ajun-
tament de quasi 40.000 euros, 
i ara només queda repartir les 
peces i assignar-les als agents 
corresponents.

Amb la nova reestructuració de 
la Guàrdia Urbana, la policia lo-
cal tindrà al carrer a aproxima-
dament 160 efectius. En aquest 
sentit, la direcció haurà de de-
cidir i prioritzar aquelles unitats 
que puguin necessitar més les 
armilles o estiguin més exposa-
des. Fonts municipals apunten 
que, si el pressupost de 2017 ho 
permet, es farà un nou encàrrec 
amb més armilles.
Es tracta de peces de protec-
ció interior i unipersonals, més 
lleugeres que les armilles exte-
riors de les quals les patrulles 
disposen a dia d’avui els agents, 
pesades i que no resulten pràcti-
ques a l’hora de realitzar alguns 
moviments. Fonts sindicals han 
celebrat l’arribada del material, 
però recorden que encara hi ha 
moltes mancances, i que les ar-
milles arriben un any tard. Acció del SFP al Viver

LA GUÀRDIA URBANA, 7 ANYS SENSE FER 
CONTROLS DE DROGUES

Precisament el Sindicat de Fun-
cionaris de Policia ha engegat 
des de la passada setmana una 
campanya d’accions per rei-
vindicar la falta de material que 
pateix el cos, asseguren. El sin-
dicat recorda que arrosseguen 
la falta d’alguns materials des 
de fa molts anys, com és el cas 
dels ‘drogotests’. “Als últims set 
anys, a Badalona els únics dos 
controls de drogues que s’han fet 
va ser gràcies a l’ajuda dels com-
panys de Mossos de Mataró, 
que van portar el seu material”, 
explica Óscar Parada, portaveu 
del SFP. També recorda el SFP la 
manca d’altres aparells com els 

alcoholímetres. Una altra de les 
batalles en qüestions de material 
és la dels transmissors, molts 
d’ells trencats i inutilitzables. 
Fonts municipals asseguren que 
la partida de 250.000 euros per 
a nous transmissors amb geolo-
calitzador i el plec de condicions 
estan preparats. A falta de revi-
sió, només queda que es pu-
bliqui i comenci la licitació per 
poder disposar d’ells els propers 
mesos. Quant a les proves de 
drogues i alcohol, recorden que 
estan incloses a la primera fase 
del pla d’inversions, i que és 
qüestió de temps que s’executin 
les partides.
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NOVA LLIGA BADAGRES - LLIGA BADAGRES - CONTRASENYA: BADAGRES
SUPERMANAGER

1- Doncic, Llull, Campazzo
2- Rafa, M Jackson, Mumbrú, Suárez
3- Mahalbasic, Tomic, Shermadini, Dubljevic

EL DIARI DE BADALONA PARTICIPA A LA SUPERMANAGER DE 
BADAGRES DE LA MÀ DE DANI MIRET. T’APUNTES!!!

El guanyador de la temporada rebrà 
una Pilota firmada pels jugadors de la 
Penya!

LLIGA

Jornada 15
1º Remember  SARAU kimito69 (Badalona)  197,00 
2º Picando piedra  tonirb (Badalona)  194,80 
3º 150 Anys.  RRRRRR (Barcelona)  189,80

28º Diari de Badalona  DiarideBadalona (Badalona)  163,80

Lliga (general)
1º Diari de Badalona  DiarideBadalona (Badalona)  2.703,00 
2º ADN GUIPUTXIS  RAMONRIVALDO (Santa Coloma de Gramenet) 2.630,00 
3º Santako Team  Xevo (Badalona)  2.623,40

Equip Diari de Badalona

Tranquils, hi haurà més d’un candidat
El passat 27 de desembre Jordi Villacampa anun-
ciava que el mes de març deixarà la presidència del 
Joventut. La pregunta que es feia molta gent és qui 
serà el seu relleu. Una de les respostes era que és 
complicat que hi hagi algú. I es feia referència a Mar-
cel Riera quan fa dos anys i mig va decidir fer-se en-
rere. Però penso que no té res a veure una cosa amb 
l’altre. Llavors la situació era dramàtica. Ara, pel què 
es va dir a la Junta General d’Accionistes, intentarà 
marxar deixant les coses “arreglades”. I aquí ve la 
pregunta: amb la Penya “arreglada” no hi haurà can-
didats a presidir-la? No m’ho crec. És més, penso 

que hi haurà més d’un candidat. Faré dues reflexions. 
La primera és que per molt malament que pogui es-
tar el Joventut és un club històric. I tema dos: ser 
president de la Penya vol dir ser un executiu, o sigui 
tenir un bon sou. Em venen molts noms al cap que 
poden tenir opcions passant des de exjugadors, gent 
de Badalona, gent del bàsquet o simplement gestors 
que es prenguin la il·lusió de portar pel bon camí a la 
Penya. Cap candidat podrà tenir la presència que té 
Villacampa en el món del bàsquet però potser n’hi ha 
algun que en té menys però és un gestor que pugui 
tirar endavant la Penya. Temps al temps.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

El Divina deixa passar l’Herbalife (98-80)

Sàbat (8), Smith (11), Vidal (11), Abalde 
(7), Bogdanovic (11), Jordan (6), Ventu-
ra (7), Lapornik (-), Gielo (2), Dimitrije-
vic (-) i Stutz (17).

98

McCalebb (17), Salin (-), Báez (7), Pa-
secniks (18), O’Neale (4), Hollins (2), 
Hendrix (10), Oliver (7), Pauli (1), Raba-
seda (8), Kuric (12) i Aguilar (12)

GRAN CANARIA

80

DIVINA JOVENTUT 

Mal dia a las Palmas / ACB Photo

Quan un equip com el Gran Ca-
naria t’anota 78 punts en 30 mi-
nuts i a més juga a casa, lluitar 
per guanyar és inviable. El Divina 
Seguros Joventut viuria un mal 
últim capítol del 2016, caient de 
forma clara contra el conjunt de 
Casimiro. La Penya es mantindria 

  Equip  G P

 1 Real Madrid 11 2
 2  FC Barcelona 11 3
 3 València Basket 10 4
 4  Tenerife 10 4
 5  Baskonia 9 5
 6  Unicaja 9 5
 7 Gran Canaria 9 6
   8  Andorra 8 6 
 9  Bilbao Basket 7 7
10     Fuenlabrada 6 8
 11     Real Betis 6 8
 12    UCAM Múrcia 5 9
 13    Saragossa 5 9
 14    Estudiantes 4 10
 15    Obradoiro 4 10
16  Divina Joventut 4 11
17  Manresa 2 12

Classificació

Resultats darrera jornada

Gran Canaria - Divina Joventut     98-80

Bilbao Basket - Real Betis                     82-85
Baskonia - Real Madrid      77-62
València Basket - Manresa 100-55
Saragossa - FC Barcelona 75-86
UCAM Múrcia - Estudiantes                   100-91
Unicaja - Obradoiro  87-69
Tenerife - Andorra 89-72
Fuenlabrada Descansa

viva durant dos quarts, gràcies al 
seu encert en cistelles de màxima 
dificultat. Sense defensa, però, no 
hi ha res a fer contra un rival de 
la part alta. Les ajudes llargues i 
la poca activitat dels homes alts 
de la Penya condemnarien l’equip 

Propera jornada

 Bilbao Basket  - Gran Canaria
 Divina Joventut  -  Descansa

 UCAM Múrcia  -  València Basket
 Estudiantes  -  Saragossa
 Fuenlabrada -  Baskonia
 Real Betis -  Unicaja
 FC Barcleona  - Obradoiro  
                 Real Madrid  - Andorra 
 Manresa - Tenerife

d’Ocampo a rebre massa càstig 
per dins. Al descans, els visi-
tants marxaven als vestidors amb 
20 punts encaixats en la pintura 
(47-41) i penalitzats pel desigual 
criteri arbitral a l’hora de xiular 
faltes. En la represa, Stutz i Pa-

Com és tradició després de cada 
entrada d’any, la primera plantilla 
del Divina Seguros Joventut s’ha 
desplaçat aquesta setmana a les 
instal·lacions de l’Hospital Ger-
mans Trias per visitar diferents 
plantes d’hospitalització amb nens 
i nenes ingressats. Tots els juga-
dors del primer equip i els vincu-
lats Xabi López-Arostegui i Nenad 
Dimitrijevic serien rebuts per les 
autoritats. A més, la totalitat del 
cos tècnic, amb Diego Ocampo 

al capdavant, el director esportiu, 
Jordi Martí, i el president, Jordi 
Villacampa, també formarien part 
de la comitiva verd-i-negra. Jordi 
Ara, gerent, Beatriu Bayés, di-
rectora de Can Ruti, els regidors 
Francesc Ribot i Maria Gallardo 
i el coordinador d’esports Pablo 
Díaz acompanyarien la delegació 
del Divina per diferents habita-
cions de l’hospital. Els nens i 
nenes ingressats rebrien regals de 
marxandatge oficial del club.

La Penya reparteix 
il·lusió a Can Ruti

El Divina reparteix regals als pacients més petits / B.López

secnicks copsarien els flaixos, 
tant pels seus bons moviments 
ofensius com per la seva manca 
de continuïtat en defensa. Després 
de perdre Jordan, al Divina se li 
acabarien els arguments per igua-
lar el nivell d’encert insular. L’úl-
tim quart s’acabaria convertint en 
un passeig triomfal de l’Herbalife 
Gran Canaria, escenari on Nenad 
Dimitrijevic tindria minuts d’apre-
nentatge (98-80). Després de vèn-
cer el Saragossa amb èpica, torna 
el Joventut dels dies negatius. 
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  Equip PTS GF GC

 1. Barcelona B 39 34 18
 2. Alcoià 37 31 16
 3. Badalona 34 26 14
 4. Hércules 33 27 15
 5. València B 33 28 21
 6. Vila-real B 28 26 22
 7. Cornellà 27 19 18
 8. Ebro  27 18 17
 9. At. Balears 26 21 16
 10. At. Saguntí  23 19 18
 11. Sabadell 23 18 23
 12. Prat 22 13 17
 13. Gavà 22 22 27
 14. Llagostera 21 21 26
 15. Lleida 21 17 24
 16. Mallorca B 20 15 17
 17. Espanyol B 20 18 21
 18. L’Hospitalet 19 15 28
 19. At. Llevant 18 9 14
20. Eldenc 9 13 38

Classificació

Propera jornada

 Lleida  - Badalona 
 Alcoià -  Mallorca B
 Vila-real B -  Cornellà
 Hércules -  Gavà
 At. Saguntino -  Barcelona B
 Ebro - Sabadell
 Espanyol B   -  Llagostera
 Prat   -  València B
 L’Hospitalet -  Eldenc
 At. Balears   -  At. Llevant

Foto: Eloy Molina.

LA PRÈVIA 20a Jornada. Camp d’Esports de Lleida. Dissabte, 7 de gener. 18 hores (Esport 3)

Estrena enmig de la boira

LLEIDA 
Entrenador: Gustavo Siviero.

Fran MorenoIndiano

Christian Alfonso
Casares

Toño 
Vázquez

AndriuNoelÒscar 
Rubio

 Cristian Gómez

Quintillà

Álvaro Campos

CF BADALONA
Entrenador: Manolo González.

Musa

Toni Lao

Gerard Oliva

Víctor GarcíaMoha

Sergio Maestre

Fran Grima

Aleix Coch Moyano

Morales

Iván Agudo

El primer partit del 2017, que es 
jugarà al Camp d’Esports de Lleida, 
serà també el primer de la sego-
na volta de la lliga i el Badalona hi 
arriba en una situació immillorable. 
Tercer en la classificació i havent 

perdut només un partit en la pri-
mera part del campionat, l’equip de 
Manolo González és, a hores d’ara, 
un dels principals candidats a ju-
gar el play off d’ascens a segona. 
Ho haurà de començar a confirmar 

aquest dissabte, a les 18 hores, en 
la freda i emboirada Lleida, contra 
un equip “difícil” i amb “un bon 
tècnic i jugadors de nivell”, segons 
l’opinió de l’entrenador escapulat. El 
partit de la primera volta, jugat a fi-
nal d’agost a Montigalà (1-0, gol de 
Marcel Serramitja) convida a confiar 
en un bon resultat. A més, fins ara 
el Badalona ha demostrat que en 
camps de grans dimensions i sobre 
gespa natural ofereix un rendiment 

notable. Tot i així, Manolo González 
fuig dels missatges eufòrics: “Hem 
d’esforçar-nos més que els altres, 
no podem guanyar sense fer les 
coses bé”. Per al partit de dissabte, 
el gallec podrà comptar amb Bruno 
Vinicius, recuperat de la lesió que 
l’ha deixat fora dels terrenys de joc 
durant els últims mesos, però no 
amb Miquel Robusté, sancionat per 
targetes. Xiularà el valencià Daniel 
Yuste Querol. 

Com ho veu per dissabte?
Volem començar l’any amb vic-
tòria i continuar amb la bona ratxa 
que portem.
 
El partit arriba en un gran mo-
ment del Badalona i amb el 
Lleida en hores baixes. Hi ha 
més perill de caure, precisa-
ment per això?
Nosaltres ens centrem en el treball 
i preparem el partit que ens espera 
cada jornada. No pensem en les 
dinàmiques dels uns i dels altres. 
Si fem les coses bé, tenim moltes 
possibilitats de emportar-nos la 
victòria.
 
He parlat amb molts dels seus 
companys i tots coincideixen 
a dir que el caràcter d’aquest 
grup és molt competitiu. És 
aquesta la clau de la bona 
temporada del Badalona?
Totalment, som molt competitius, 

Gerard Oliva: “Tinc una oferta de la primera 
divisió grega, però em vull quedar”

molt treballadors. A banda de ser 
bons futbolistes som un equip. 
Tenim una bona relació entre 
nosaltres i això es veu reflectit al 
camp.
 
Tot plegat, l’ha ajudat a trobar 

el gran moment en què està?
Sí, el meu bon moment és gràcies 
a tot l’equip. Jo sóc el rematador 
i qui ha de finalitzar les jugades 
d’atac. Si no fos pel bon treball 
dels companys, no tindria tantes 
opcions de gol.

La junta directiva del CF Badalona ha 
convocat els seus socis a una assemblea 
extraordinària el pròxim 18 de gener, di-
mecres, per tal de sotmetre a aprovació la 
proposta de conveni d’ús de l’estadi que 
ha acordat, després de negociar durant 
els últims mesos, amb l’ajuntament de la 
ciutat. L’assemblea tindrà lloc al Museu, a 
les 19 hores en primera convocatòria. Si 
els socis escapulats aproven el document, 
l’ajuntament convocarà un ple extraordi-
nari de manera immediata que hauria de 

confirmar definitivament la validesa de 
l’acord. El dia 20 de gener es farà efec-
tiva la llicència mediambiental que farà 
possible el trasllat del Badalona a l’es-
tadi. Si aquest calendari es compleix, 
el primer partit del Badalona a la seva 
nova llar tindrà lloc el cap de setmana 
del 28 i el 29 de gener, contra el filial del 
RCD Espanyol. En tot cas, aquest partit 
no serà el de la inauguració de l’esta-
di municipal de Badalona. La festa està 
prevista per més endavant.

El conveni d’ús de l’estadi, 
llest per a ser aprovat

Foto: Eloy Molina.
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Alba Gordo i Xènia Royo, del primer equip, han coordinat la primera edició de Nadal 

L’assemblea del Badalona i el ple municipal 
han de corroborar l’acord

Els gols de Gerard Oliva, set en les últimes cinc jornades, no han passat desapercebuts arreu d’Europa. Per això el davanter de Riudecanyes 
té una oferta de l’AE Larissa, de la primera divisió grega, per marxar en el mercat d’hivern. Oliva assegura a aquest diari que es vol quedar. 
De moment, dissabte l’espera el Lleida al Camp d’Esports.

La marca Seagull està agafant pres-
tigi gràcies als resultats especta-
culars que l’equip de Jordi Ferrón 
està acreditant en la Segona Divisió 
Femenina. El pas endavant efectuat 
pel club en categoria sènior durant 
les tres últimes temporades també 
ha tingut incidència en el planter. De 
fet, diversos dels equips de base es-
tan lluitant aquest curs per guanyar 
la lliga, igual que la primera plantilla 
de les gavines. Aquest salt qualitatiu 
de l’entitat ha provocat que el Sea-
gull tingui poder de convocatòria en 
el món del futbol femení català. És 
per això que, anant de la mà amb 
Jordi Ferrón, Alba Gordo i Xènia 
Royo van veure amb bons ulls l’op-
ció d’iniciar un projecte de campus 
de Nadal, Setmana Santa i estiu diri-
git a jugadores d’edat formativa. Des 
del 27 de desembre i fins al dia 30, 
el Seagull va desenvolupar a Monti-

El Seagull comença un projecte 
de campus femenins a Badalona

galà el seu primer campus femení, 
iniciativa que Gordo i Xènia van su-
pervisar amb el suport de Ferrón. En 
aquesta primera presa de contacte, 
el club ha comptat amb 16 jugado-
res pel campus. La participant més 
jove té 6 anys, mentre que les més 
grans són d’edat juvenil. Des del 
Seagull, l’opció d’un campus femení 
es veu com una bona forma de con-
solidanr el projecte del club. 

Com es treballa?
Per coordinar el campus, qui millor 
que dues jugadores de l’equip més 
en forma de Segona. Alba Gordo i 
Xènia Royo ens van rebre a Mon-
tigalà per explicar-nos què van fer 
durant els últims dies de campus 
amb totes les noies inscrites. “Fem 
tecnificació específica per porteres 
i també per jugadores de camp. A 
banda d’això, l’objectiu principal 

del campus és que les noies gau-
deixin del Nadal jugant a futbol”, 
comenta la capitana del Seagull en 
primera instància. Segons Royo, 
aquest no és un campus “on es tre-
ballin aspectes com la conservació 

Fotografia de família del primer campus del Seagull / B.L

de pilota”. “Sobretot ens centrem 
en exercicis que facin evolucionar 
la tècnica de la jugadora”, afegeix 
la central. El club ha optat per 
aquest model per un motiu clar. 
“Les diferències d’edat que tenim 

ens encaren cap a exercicis més 
individuals i que les jugadores els 
puguin treballar més en solitari. No 
seria bo fer un partit amb nenes de 
set anys i juvenils en un mateix 
equip”, adverteix Xènia Royo. Mal-
grat ser el primer experiment, les 
dues jugadores del Seagull fan un 
bon balanç de l’experiència viscu-
da aquest Nadal a Montigalà. “Ens 
pensàvem que no vindrien jugado-
res perquè vam anunciar el campus 
molt tard, però inclús així ens va 
trucar gent de fora de Badalona in-
teressada en venir”, reconeix Alba 
Gordo.Totes dues coincideixen que 
el bon moment esportiu que viu el 
Seagull s’ha de capitalitzar. “Inten-
tarem aprofitar la bona imatge que 
està donant el Seagull per acostar 
els campus a totes les jugadores 
que vulguin millorar”, asseguren a 
aquest diari. Doncs endavant. 

N’ha fet set en els últims cinc 
partits. Quants en promet pel 
final de temporada?
Ha, ha, ha. No em vull marcar 
metes. Però no em conformo mai 
i seguiré treballant al màxim per-
què arribin els màxims possibles.

Ha jugat en molts equips, tot i 
que és jove encara. Té ganes 
d’establir-se uns quants anys 
en un mateix club?
M’agradaria tenir estabilitat i a Ba-
dalona estic molt a gust. Però en 
el futbol mai se sap: avui sóc aquí 
i demà potser ja no hi sóc.
 
Té alguna oferta per marxar 
en el mercat d’hivern?
Si, una bona oferta de l’AE Larissa, 
de la primera divisió grega.
 
I què farà? L’acceptarà?
El meu representant està gestio-
nant aquest assumpte, però a Ba-
dalona estic molt bé i difícilment 
marxaré. Em vull quedar.
 
Si, finalment, decideix mar-
xar, el Larissa pagaria pel seu 
traspàs?
Sé que volien oferir una quantitat, 
però no sé quant.

C.E. SeagullBernat López - redaccio@diaridebadalona.com

Foto: Eloy Molina.

CLUB FUTBOL BADALONA
Fundat l’any 1903

ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA

Per unanimitat de la Junta Directiva del Club Futbol Badalona, es convoca 
l’assemblea general de socis en sessió extraordinària per al proper dia 18 
de gener dimecres a les 19 hores en primera convocatòria, i a les 19,30 
hores en segona que se celebrarà al Museu de Badalona carrer Termes 
Romanes nº 1,  amb l’ordre del dia següent:

- Examen i aprovació, si escau, del conveni que proposa l’ajuntament de  
   Badalona per la gestió del nou estadi Municipal de Badalona 
- L’informe del President
- Precs i preguntes.
- Nomenament d’interventors per a l’aprovació de l’acta de la sessió.

S’informa els socis del seu dret d’informació sobre els afers inclosos en 
l’ordre del dia i del seu dret a conèixer les matèries objecte d’aprovació. 
Esperem la vostra assistència i aprofitem l’avinentesa per saludar-los 
atentament.

 Miguel Ángel Sánchez Ruiz Francesc Serra Guillem
             President Secretari
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Comença una nova era pel futbol sala badaloní

El ‘nou’ Badalona Futsal Iris 
ha iniciat un procés de creixe-
ment gràcies a una fusió entre 
dues entitats: el tradicional Iris 
i la secció de futbol sala del CF 
Badalona. Pronunciar el terme 

El Futsal Iris i el 
CF Badalona es fusionen

‘futbol sala’ a la nostra ciutat 
sempre ha anat arrelat al passat 
d’una entitat amb tradició com 
l’Iris-Sol Casagemes. Després 
de moltes temporades lluitant 
per consolidar aquesta discipli-

na esportiva a Badalona, el club 
ha format una aliança estratègica 
amb el CF Badalona per cami-
nar plegats cap a l’excel·lència. 
Aquesta fusió suposa un reforç a 
diferents nivells i només en xifra 
d’equips i jugadors s’ha viscut 
un canvi important. A més, 12 
de les 19 plantilles formatives 
del Futsal Iris es troben situades 
entre les tres primeres posicions 
de la classificació. “Estem co-
mençant una etapa que ens ha 
de dur a fer un salt qualitatiu i a 
consolidar la nostra posició”, ha 
destacat el directiu del Futsal Iris, 
Carles Ventura; mentre que “no 
tenia sentit que dues entitats es 
posessin a competir per dominar 
el futbol sala a la nostra ciutat”, 
segons el director esportiu, Nés-
tor Martínez.

El Club Nàutic Bétulo va gaudir 
el passat diumenge, 1 de gener, 
del primer bany del 2017 a la 
platja de Badalona. Per segony 
any consecutiu, els socis del 
club van obrir l’any nou amb 
aquesta ‘trobada’ poc habitual 
amb l’objectiu de donar el millor 
tret de sortida possible al 2017 i 

al mes de gener. En aquest bany, 
obert a tothom, van participar 
més de 50 participants de totes 
les edats, un 25% més que el 
2016. Tot i que l’aigua estava a 
15 graus de temperatura, la bona 
climatologia va acompanyar i va 
permetre gaudir amb garantia de 
l’esport aquàtic.

El Bétulo 
conquista la mar 
per obrir el nou any

Foto: CN Bétulo

Foto: Bernat López
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Anna Cruz fa somriure la gent gran 
per les festes de Nadal
La medallista de plata als Jocs passa un matí de bàsquet amb els avis de Sant Cebrià

Anna Cruz visita la residència Sant Cebrià / B.López

Quan ho has guanyat gairebé tot 
en el món de l’esport d’elit, el més 
fàcil és perdre el nord i intentar 
situar-te per sobre de bé i del 
mal. Això mai li ha passat a l’Anna 
Cruz, jugadora del Dynamo Kursk 
i una de les grans líders de la se-
lecció espanyola de bàsquet. La 
base de Badalona, plata a Rio, ha 
pogut passar el Nadal a casa amb 
la família després de completar un 
gran inici de temporada a Rússia. 
Convidada per la Residència Sant 
Cebrià, patrocinador del CB Tia-
na, l’Anna es va desplaçar la set-
mana passada a les instal·lacions 
del centre per compartir un matí 
de bàsquet amb la gent gran. Cruz 
seria rebuda per Belén Barceló, 
directora de la residència, i per tot 
l’equip. La jugadora badalonina 
va poder felicitar el Nadal i desi-
tjar bon any a tots els residents 
del Sant Cebrià. Per acabar el 

La jugadora de 
Badalona afronta 
un 2017 carregat 
de reptes: lliga 
russa, Eurolliga i 
europeu a Praga 

matí, Cruz acompanyaria alguns 
valents a fer diverses cistelles i 
també compartiria un tres contra 
tres amb jugadores del CB Tiana.  

Un 2017 amb molts reptes 
“La veritat és que he viscut un altre 
any molt intens. És cert que com 
el 2015 no hi ha res, ja que vaig 

poder guanyar l’anell de la WNBA, 
però penso que sumar una plata 
als Jocs també és molt positiu”, 
destacava Cruz durant l’atenció 
als mitjans realitzada en la Resi-
dència Sant Cebrià. Al Kursk, la 
badalonina hi ha trobat una exi-
gència màxima. “Aquest any hem 
de lluitar per guanyar la lliga rus-
sa i, com a mínim, ser a la final a 
quatre de l’Eurolliga”, afirmava la 
base. Sens dubte, reptes de gran 

envergadura. “Amb la selecció 
tenim europeu a Praga i el repte 
és tornar a aconseguir medalla. 
A l’estiu ja veuré si puc compa-
ginar la selecció amb la WNBA. 
Encara ho estem parlant, però bé, 
com veieu el 2017 també promet 
bastant”, reconeixia a continua-
ció la jugadora de Badalona. Per 
Anna Cruz, el moment més feliç 
del 2016 va ser pujar al podi als 
Jocs; el de més dificultat va ser 
perdre el que hauria estat el seu 
segon anell de la WNBA en l’últim 
partit de la final i en l’últim segon. 
“Em va costar superar-ho, la ve-
ritat. Però ara ja està. Aquest any 
intentarem tornar a donar guerra”, 
exposava l’exterior. A l’Anna li va 
fer molta il·lusió poder dedicar un 
matí a la gent gran. “M’ha semblat 
positiu poder fer una visita, feli-
citar l’any i fer que els residents 
gaudeixin”, deia Cruz per acabar.

Més de mig miler de voluntaris i integrants donaran vida a la Cavalcada 2017

El proper dijous 5 de gener, Ses 
Majestats els Reis d’Orient torna-
ran a arribar a Badalona per mar i 
en aquesta ocasió ho faran a bord 
del vaixell Far de Barcelona, una 
goleta clàssica del segle XIX. La 

Els Reis Mags tornaran a 
desembarcar al Pont del Petroli

Cavalcada de Reis 2017, sota la 
direcció artística de Jaume Na-
varro, llueix com a fil conductor 
l’exaltació de la imaginació, una 
qualitat que vol exaltar i posar 
en valor, no només en els in-

fants, principals protagonistes 
d’aquestes festes, sinó també 
en els adults. Un cop arribin al 
pont del Petroli, a les 17 hores, 
els Reis i els patges recorreran 
la passarel·la de 250 metres i a 
les escales del pont hi haurà la 
rebuda institucional. Allà l’alcal-
dessa Dolors Sabater lliurarà als 
Reis el pa, la sal i la clau perquè 
puguin entrar a totes les cases de 
Badalona.

Cavalcada 2017: una crida a 
la imaginació 
Enguany i per segon any con-
secutiu, seran els personatges 
dels turnemis els que ajudaran 
els Reis a fer que la imaginació 
de petits i grans es torni realitat. 
Amb el seu caràcter trapella i 
divertit, treballaran de valent per 
repartir il·lusió i somriures per la 
nostra ciutat. 

Cinc tones de caramels i 
600 voluntaris
En total es repartiran 5 tones 
de caramels aptes per a celíacs, 
la mateixa quantitat que en les 
últimes edicions. Uns 600 vo-
luntaris, entre personal artístic i 
de seguretat, participaran en la 
Cavalcada 2017. El pressupost 
de l’esdeveniment d’enguany es 

de 156.000 euros, un 14% més 
que la de 2016.

L’Ajuntament ha habilitat una 
web on es pot trobar tota la 
informació sobre la cavalcada, 
així com escoltar la banda so-
nora amb la qual les carrosses 
marxaran: www.reisbadalona.
cat.

Cavalcada de 2016

La programació donarà el tret de sortida el 28 de gener al Zorrilla

Grans espectacles i primeres figures 
per a la nova temporada dels teatres 
municipals. Del gener al maig trepit-
jaran els escenaris del Zorrilla, Prin-
cipal i Blas Infante grans noms com 
els d’Emma Vilarasau, Julio Man-
rique, Lluís Soler, Jaume Madaula, 
Faemino y Cansado o el ballarí i co-
reògraf Cesc Gelabert. ‘El bon pare’, 
divertida tragicomèdia amb Lluís 
Soler, Teresa Vallicrosa, Georgina 
Latre i Jaume Madaule a l’escenari 
del Zorrilla, inaugurarà programació 
dissabte 28 de gener. Julio Man-
rique portarà també al Zorrilla el 3 
de febrer la crítica mordaç al món 
de Holywood amb el text ‘Una altra 
pel·lícula’. 

Musica’t, Festival de Màgia i 
Blues i Ritmes
Com cada any, el primer trimestre 

Corbacho, Manrique, Faemino y Cansado o Cesc 
Gelabert, noms de la nova temporada de teatre

d’any arribarà molt carregat, amb 
alguns dels moments més impor-
tants de l’any a nivell local dins 
l’àmbit cultural. El Musica’t, amb 

Mazoni, el Festival Internacional 
de Màgia Memorial Li-Chang, 
amb José Corbacho i Enric Ma-
goo, o el Blues i Ritmes ompliran 

els tres escenaris durant setma-
nes i amb una qualitat de primer 
nivell. A l’abril, l’humor aterrarà a 
la ciutat amb l’absurd de Faemi-
no y Cansado y el seu especta-
cle ‘Quién tuvo retuvo!’. Serà el 
dia 8 al Blas Infante. Més humor 
amb la companyia Yllana el 7 de 
maig al Zorrilla. La badalonina 
Anna Moliner portarà al Zorrilla 
‘Infàmia’, que interpreta al costat 
d’Emma Vilarasau, Jordi Bosch i 
Francesc Ferrer. I, el 14 de maig, 
una nova proposta, l’Orquestra 
Baetulo, de l’Orfeó, que agrupa 
joves músics professionals. Des-
tacar també el Dia Internacional 
de Dansa, que portarà al Zorrilla 
el coreògraf i ballarí Cesc Gela-
bert i el Dia Mundial del Teatre 
que, com sempre, celebrarà la Nit 
de les Guineuetes.

RECORREGUT I PREVISIÓ D’HORARIS

Pel que fa al recorregut de 
la Cavalcada, enguany l’inici 
s’ha situat a l’avinguda Pius 
XII, cantonada amb rambla 
de la Solidaritat, a les 18.30 
hores. Aquests són els hora-
ris de pas previstos, aproxi-
madament: Avinguda Pius 
XII cantonada rambla de la 

Solidaritat (18.30 h), Mar-
quès de Sant Mori (18.45 h), 
Salvador Seguí, Juan Valera 
(19.15 h), Alfons XIII (19.30 
h), Francesc Macià (19.45 
h), Creu, Martí Pujol (20 h), 
Francesc Layret (plaça de la 
Vila 20.15 h), Prim (20.30 h) 
i final de Prim 20.45 h.

Obrir el teatre 
a sectors 
vulnerables
Els teatres de Badalona con-
tinuen participant al progra-
ma Apropa Cultura, iniciativa 
que vetlla per l’accessibilitat 
de tota la ciutadania als equi-
paments culturals i uneix 
teatres, auditoris i museus 
amb entitats socials que 
treballen amb persones en 
risc d’exclusió social. Aquest 
projecte, que ja compleix deu 
anys, ha aplegat en el seu 
primer any a la ciutat a més 
de 250 espectadors dins dels 
teatres municipals.
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